
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 11. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 995

Vil ministeren redegøre for, hvor mange hektar skov, etableret i perioden

2013 og frem til i dag, der er gået ud eller forventes at gå ud som følge af det-

te års tørke? Ifølge Dansk Skovforening er cirka halvdelen af nyplantede træ-

er døde i tørken, jf. pressemeddelelse af 20. juli 2018 “De tørkeramte skove

presses økonomisk” (https://www.skovforeningen.dk/nyhed/de-toerkeramte-

skove-presses-oekonomisk/), og ifølge Skovdyrkerne kan også ældre løvtræ-

er være gået ud, jf. pressemeddelelse af 11. juni 2018 “Tørke i skoven” (http://

www.skovdyrkerne.dk/vest/lokale-nyheder/nyhed/artikel/toerke-i-skoven/).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk

og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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